
Protokół nr 57/2017  
LVII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 20 listopada 2017 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.10 w siedzibie Rady Osiedla,  
w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, przywitał przybyłych gości, stwierdził obecność 8 
radnych, przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) 
oraz powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Jeżyce. Zaproponował zmianę porządku obrad poprzez dodanie po pkt 5 - pkt 
5a o treści: Rozpatrzenie uchwały w sprawie wniosku o przesunięcie zadania do realizacji w 2018 r. 
Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 8 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn omówił korespondencję, która wpłynęła do Rady 
pomiędzy sesjami. 
 
Punkt 4: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku z 
upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński oświadczył, że Zarząd, pomiędzy sesjami, nie podjął 
żadnej uchwały i nie wydał opinii. 
 
Punkt 5: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o przeniesienie środków na 2018 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 8 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LVII/268/VII/2017 (załącznik nr 3). 
 
Punkt 5a: Rozpatrzenie uchwały w sprawie wniosku o przesunięcie zadania do realizacji w 2018 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Za   8, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LVII/269/VII/2017 (załącznik nr 4). 
 

Punkt 6: Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zaproponował, aby korespondencja, która wpłynęła do 
Osiedla była omawiana przez poszczególnych Przewodniczących Komisji. Po stronie Przewodniczących 
będzie leżała decyzja czy należy poinformować Radę o treści korespondencji, tym bardziej, że 
korespondencja wpływa do Przewodniczącego i Zarządu Osiedla. Przewodniczący Rady, pan 
Przemysław Polcyn zaprezentował pismo WGK z przeprowadzonej kontroli na Osiedlu.  
  
Punkt 7: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 19.30. 
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